

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區
Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China

20th 周年紀念
ANNIVERSARY



交通及物流業
Transport and Logistics

金獎 Gold Award



CATHAY PACIFIC
國泰航空公司

國泰航空有限公司
Cathay Pacific Airways Limited

國泰航空有限公司深信珍惜地球資源、發展人才及關愛社區皆為己責，因此致力於推動可持續發展項目。長遠提供卓越服務、善用資源、致力減廢及減少年度碳排放量，以實踐承諾。

Cathay Pacific Airways Limited is committed to promoting sustainable development as it believes it is the right thing to do for the planet, its people and communities. This means using resources responsibly, being purposeful in reducing the waste, improving year-on-year CO₂ emissions, and being single-minded in fulfilling its commitments.



從退役空中巴士A340型號機身有系統地回收接近九成的物料，減少所產生的廢物。

Systematically recycling up to 90% of the components of retiring Airbus A340 aircrafts to reduce the materials for disposal.



於經濟艙使用以再生尼龍廢料製成的地毯，減少使用新物料。

Fitting economy class cabin with carpets produced from regenerated nylon waste materials to reduce the use of new materials.



更新機隊以提升燃油效益，同時於所有由圖盧茲運抵香港的A350-900航機上使用10%混合生物燃料。

Modernising the fleet to enhance fuel efficiency and using 10%-blended biofuel for all delivery flights of new A350-900 from Toulouse.